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Radny Miasta Krakowa 

 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie parku kieszonkowego na Polanie Nagłowickiej. W ciągu 
ostatnich kilkunastu miesięcy odbyło się kilka spotkań konsultacyjnych z mieszkańcami 
dotyczących powstania na Polanie Nagłowickiej parku kieszonkowego. Od tego czasu brak jest 
jednak konkretnej informacji odnośnie wyniku tych konsultacji i dalszego planu działania 
związanego z realizacją ww. projektu. 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informację czy jest zestawienie przedstawiające 
propozycje i główne tematy zgłaszane przez mieszkańców na konsultacjach oraz kiedy i w 
jakim kształcie będzie realizowany ww. projekt. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


